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Thx. hopelijk levert het gesprek nog iets op!

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

VanJEREi wninvws.ol-
Datum: dinsdag 25 jan. 2022 6:10 PM

(@minvws.nl>

Onderwerp: FW: Betalingen 2021 - Opschaling IC xlsx

Ter info.

van:ICE.BEE0 minvws.ni>

Verzonden: dinsdag 25 januari 2022 18:04

Onderwerp: RE: Betalingen 2021 - Opschaling IC.xlsx

Hallo allemaal,

lk sprak vandaag kort met de ADR over hun voorlopige bevindingen met betrekking tot subsidies over 2021. Zoals jullie hebben

kunnen lezen zijn ze voornemens de gelden die in 2021 zijn uitgekeerd in het kader van de IC opschalingsregeling als onzeker aan

te merken. Zij geven aan dat hiermee de rapporteringstolerantie voor de uitgaven en ontvangsten wordt overschreden waardoor

dit ook zou betekenen dat we dit in de bedrijfsvoeringsparagraaf moeten toelichten. Als dat zo is, dan is dit zo, maar zoals jullie
in mijn reactie hebben kunnen zien wil ik eerst nog een oploopje organiseren om naar elkaar toe het volledige beeld kan worden

geschetst en we mekaar goed kunnen volgen, met als vragen om te toetsen:

- iseridd sprake van een onzekerheid

- betreft die de volledige 189 min

kunnen jullie het secretariaat vragen een overleg in te plannen met de ADR?

51.2e¢

Verzonden: dinsdag 25 januari 2022 17:36

Aan: @minfin.nl>

@minin.nl>;EGETBEXEDN o ni fin.o >;
Onderwerp: RE: Betalingen 2021 - Opschaling IC.xlsx

Volgens mij hebben we het hier eerder vandaag over gehad, namelijk dat we op basis waarover we beschikken, idd signalen

hebben dat er macro niet wordt voldaan aan het aantal bedden, echter kunnen we op basis van deze informatie niet herleiden

welke individuele ziekenhuizen en dus welke individuele subsidieaanvragen dit betreft.

Wellicht is het verstandig zoals ik al opperde voor deze regeling ook met de betrokkenen om tafel te zitten over wat er op dit
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moment speelt en wat er gebeurt. Zo wordt er op dit moment idd gekeken naar het aanpassen van de regeling zoals dit door

IEE geopperd. Ik wil dit overleg gebruiken om ervoor te zorgen dat jullie alle informatie hebben en zo tot een juiste

beoordeling van de onzekerheid/onrechtmatigheid kunnen komen en wij weten hoe de vlag er voor hangt en jullie je suggesties

rechtstreeks kunnen doen aan de beleidscollega’s die hiermee aan de slag kunnen.

Verzonden: dinsdag 25 januari 2022 15:22

Onderwerp: Betalingen 2021 - Opschaling IC.xlsx

Vandaag hebben wij gesproken over de bevoorschotting m.b.t. tot de IC opschaling. Naar aanleiding hiervan hebben wij nog door

gediscussieerd over de bevoorschotting. Wij beschikken nu over informatie dat VWS op de hoogte is van de problemen rondom

de IC opschaling (zie de bijlage; PDF). Op grond van onze foutdefinitie (zie hieronder) is er een onzekerheid op de uitgaven
2021. Dit bedraagt ongeveer 189 min. Hiermee wordt de rapporteringstolerantie voor de uitgaven en ontvangsten overschreden.

Dit heeft tot gevolg dat hierover in de BVP van het jaarverslag uitleg gegeven moet worden.

2.2 Bij een meerjarige sub-sidie wordt niet afgeweken van het bevoorschottings-schema hoewel op het depar-tement bekend is dat er

zoveel vertraging is -in de activiteiten dat de subsidie-ontvanger dit had moeten melden, dan wel dat de subsidie-ontvanger een

melding heeft gedaan omtrent vertraging in de uitvoering van de activiteiten.-

De bevoorschotting moet worden aangepast vanaf het moment dat het departement kon weten dat de uitvoering achterbleef bij de

planning. Dat is op het moment van binnenkomst van de tussen-tijdse rapportage plus de normale behandelingstermijn.

Als bepaald kan worden welk deel teveel is betaald, wordt dit deel als onrechtmatig aangemerkt, anders wordt het betaalde bedrag
als onzeker aangemerkt.

Opdracht LNAZ opschalingsplan COVID-19 | Brief | Rijksoverheid.nl

Vanwege de berekening van de nieuwe onzekerheid zouden wij graag nog even deze onzekerheid willen toelichten in een webex.

Heb jij deze week nog een halfuur?
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